
Referat – Ekstraordinært afdelingsmøde i Afd. 16 

Onsdag d. 8/5 2019  

1. Fremmødte 

1.1. De fremmødte er; David, Tobias, Benjamin, Karoline, Iben, Ro, Emma, Trine og Cecilie. 

Derudover deltager repræsentant fra Fibia, Mogens Bergh 

 

2. Velkomst ved afdelingsbestyrelsen 

2.1. Karoline byder velkommen og giver ordet videre til Mogens, som vil fremlægge forslaget 

om ny aftale med Fibia. 

 

3. Valg af dirigent 

3.1. Karoline vælges som dirigent. 

 

4. Valg af stemmeudvalg 

4.1. Benjamin og David vælges som stemmeudvalg. 

 

5. Indgåelse af kollektiv aftale med Fibia 

5.1. Mogens fremlægger forslaget til den nye aftale. Fibia har ændret i deres produkter, hvilket 

betyder at de gamle hastigheder 20/20, 50/50 og 75/75 alle bliver udfaset og erstattes af 

100/100. Derudover kan man få hastighederne 300/300 og 500/500. Der vil fortsat være et 

fast beløb, som betales over huslejen.  

5.2. Efter fremlæggelse lægges der op til spørgsmål. 

5.2.1. En beboer spørger, hvorvidt den nye aftale også vil indebære, en forbedring af 

rækkevidden for WIFI. Dertil svares, at den nye aftale udelukkende vil forbedre 

hastighederne og dermed ikke vil gøre noget ved rækkevidden.  

 

5.3. Der stemmes om hvorvidt den nye aftale skal indgås. 

5.3.1. Det er enstemmigt vedtaget, at vi, i afdeling 16, indgår ny aftale med Fibia. 

 

6. Eventuelt 

6.1. Der var ikke noget til eventuelt. 


